
кож, за потреби, притягнути до відповідальності балансоутримувачів занедбаних 
територій з метою наведення порядку на вулицях міста.

Поряд з цим з метою покращення комунікації громади міста із працівниками 
муніципальної варти, прошу Вас також розглянути можливість створення «гаря
чої лінії» Вашої служби із конкретним номером телефону, на який можуть звер- 
тися мешканці міста і допомагати Вам у пришвидшенні та ефективності виявлен
ня та усунення порушень.

Результати розгляду даного запиту прошу Вас надати у визначений законо
давством термін на вказану поштову та електронну адреси.

З повагою,
депутат міської ради Виваль О.С.


